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DAGSORDEN 
 
Årsmøte IK Junkeren torsdag 30.03.2023 
 
1)      Åpning med godkjenning av de stemmeberettigede 

2)      Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 

3)      Valg av dirigent, referent, samt 2 medlemmer til å undertegne protokoll 

4)      Årsberetning 

5)      Regnskap 2022, revisors og kontrollkomiteens beretning 

6)      Innkomne forslag 

7)      Medlemskontingent og sesongavgift 2023 

8)      Budsjett 2023 

9)      Valg: 

a. Hovedstyre bestående av leder, nestleder, kasserer, fire (4) styremedlemmer og 

to (2) varamedlem 

b. Statsautorisert revisor 

c. Valgkomite bestående av tre (3) medlemmer 

d. Kontrollkomite 

10)      Avslutning 
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TILLITSVERV 
 
Hovedstyre  

Styreleder Hans Petter Horsgaard 

Nestleder Kaya Reichelt 

Kasserer Børge Bøyum 

Styremedlem fotball Kent Muller 

Styremedlem håndball Tor Skaugerud 

Styremedlem André Sinius Johnsen 

Styremedlem Jarle Neef 

Varamedlem Britt-Marie Vikhals Johansen 

Varamedlem Camilla Arntzen Rizzo 

 

 

Valgkomité  

Leder Frank Laurtz Jensen 

Medlem Christine Bøckmann-Wilson 

Medlem  

  

  

Revisor Arve Willumsen, EY, Bodø 

 

 

Kontrollkomité  

Leder Bjørn Storli 

Medlem Espen Pedersen 

Medlem Kate Håland 
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STYRETS ÅRSBERETNING 
 

Hovedstyre 2022 

 

Styreleder Hans Petter Horsgaard 

Nestleder Kaya Reichelt 

Kasserer Børge Bøyum 

Styremedlem fotball Kent Müller (erstattet av Anders 

Larsen) 

Styremedlem håndball Tor Skaugerud (erstattet av Morten 

Tjønndal 

Styremedlem André Sinius Johnsen 

Styremedlem Jarle Neef 

Varamedlem Britt-Marie Vikhals Johansen 

Varamedlem Camilla Arntzen Rizzo 

 

 

Aktivitet i Hovedstyret 
Styret har i 2022 gjennomført 6 styremøter og behandlet 31 saker. Det har også vært 
behandlet enkelt saker utenfor styremøter. Den økonomiske sitasjonen til klubben har vært i 
fokus. Det her vært avhold flere arbeidsmøter.  
 
Klubbens daglige drift har vært ivaretatt av Daglig leder Runar Bo Eriksen.  
 
Styre ansatte i desember 2022 Roy Atle Valøy som midlertidig daglig leder frem til 
sommeren 2023 
 

Viktige saker 2022 
Hovedstyret har i tillegg til å følge opp de vedtektsfestede oppgavene knyttet til økonomi og 
administrasjon hatt fokus på følgende saker: 

- Hvordan sikre satsning på damehåndball i Bodø og Nordland 
- Håndtering av klubbdrift i en krevende økonomisk situasjon   
- Opprettholde aktiviteter og beholde medlemmer 
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Utadrettede virksomhet 
Klubben har deltatt på idrettens felles arenaer. Gjennomført flere møter med eksisterende 
og mulige samarbeidspartnere.  a 
 
Aktivitet i klubben 
Klubben har i 2022 hatt stor sportslig fremgang. Hele tre opprykk ga stor idrettsglede og 
publisitet for klubben.  
 
Klubben er fortsatt et av de største idrettslagene i Nordland og hadde i 2022 hele 65 lag i 
seriespill fordelt på 16 lag i håndball og 49 lag i fotball. 
 
Se beretning fra henholdsvis Fotball og Håndball for mer informasjon om aktiviteten.  
 
Økonomi 
Klubben hadde i 2022, 708 aktive medlemmer, 87 trenere og 23 med styre/tillitsverv. Dette 
er en økning på 31 sammenlignet med 2021. 
 
Klubbens økonomiske situasjon er krevende, og årets resultat viser et underskudd på kr 
1.650.878.  Klubbens egenkapital er fortsatt positiv med kr 89.181. 
 

Klubbens økonomi ble i all hovedsak påvirket av økte kostnader utover vedtatt budsjett 2022 
knyttet til: 
 
Økte kostnader knyttet til bane- og halleie kr 469.949, - 
Økte kostnader knyttet til dommere kr 109.124, - 
Overføringer til krets/forbund kr 127.934, - 
Reisekostnader kr 596.228, - 
Fysioterapi kr   73.432, - 
Utstyr idrett/Datasystemer kr 107.296, - 

 
Til sammen utgjør dette kr 1.483.963, - utover det budsjetterte underskuddet. 
 
Nedgang i inntekter knyttet til kantinesalg, aktivitetsavgifter, salgsdugnader og turneringer 
utover vedtatt budsjett 2022 bidro heller ikke positivt til det samlede negative resultatet. 
 
Nedgang kantinesalg     kr. 89.469, - 
Nedgang i aktivitetsavgift    kr. 544.880, - 
Nedgang i salgsdugnad    kr. 165.250, - 
Nedgang i turnering     kr. 130.237, - 
 
Til sammen utgjør dette kr. 929.836, - i reduserte inntekter ut ifra budsjett. 
 
Til sammen påvirket dette resultatet negativt med kr. 1.914.681 utover budsjett. 
 
Som en konsekvens av den krevende situasjonen ble det gjort besparende grep ved å 
redusere budsjettert lønnskostnad med kr. 499.118.  
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I tillegg klarte man å få inn noen ekstra inntekter som forbedret resultatet noe, slik at 
resultatet til slutt endte med underskudd på kr. 1.650.878. 
 
Årsaken til de økte kostnadene er sammensatt, men spill i høyere divisjoner, prisstigning og 
økt aktivitet i hele klubben som gir mer bruk av hall og bane, samt høyere olje og 
energipriser som igjen har gitt økte reisekostnader.  I tillegg har det vært en høy generell 
prisvekst.  
 
Det er klart at de svært gode sportslige resultatene til klubben har gitt økte kostnader, noen 
var forventet andre ble større enn hva årsmøtet og hovedstyret hadde forutsett. Våre planer 
for sportslig utvikling er behandlet av både fotball- og håndballutvalg og årsmøtet til 
klubben.  
 
 
Tiden fremover  
Styret er opptatt av å sikre barn og unge i Rønvika et godt organisert tilbud innenfor 
håndball og fotball og har siden oktober jobbet aktivt med å redusere kostnader samt øke 
inntektene til klubben. 
 
Det betyr at det både kan bli endringer i antall ansatte og innleide trenere, frikjøp av 
foreldretrenere, justering av aktivitetsavgifter, antall lag som spiller i de ulike 
aldersbestemte seriene og videre divisjonsspill. Klubben må også vurdere hvilke 
avgiftsbelagte kurs og tilbud vi skal prioritere å delta på fra de ulike kretsene og forbundene. 
 
Arbeidet med inntektssiden har dessverre ikke ført helt frem. Det er ikke bare idretten som 
har merket strammere økonomiske rammer og det er sterk konkurranse i lokalmarkedet for 
nye sponsoravtaler. Vi takker våre nåværende og langsiktige samarbeidspartnere for all 
støtte. Vi vil fortsett arbeide med å finne flere samarbeidspartnere. Klubben har hittil hatt to 
sentrale salgsdugnader for klubben. Junkerens sitt billotteri og en dugnad med salg av 
toalettpapir.  
 
I fjor ble toalettpapir erstattet med bambusprodukter da prisene på papir gjorde at det var 
lite overskudd å hente på toalettpapirsalget. Billotteriet ble gjennomført som tidligere 
år.  Det er i tillegg mange lag som organiserer egne dugnader hvor inntekten går til 
lagskassene, disse styres ikke av klubben men av foreldregruppene til hvert enkelt lag.  
 
I 2023 vil det derimot bli endringer i klubbstyrte salgsdugnader. Prisene på papir er fortsatt 
høye og priser på bil til vårt tradisjonelle billotteri gjør nå at det heller ikke er realistisk å 
gjennomføre med overskudd. Det vil derfor bli gjennomført tre fellesdugnader i år. Disse 
gjennomføres som lotterisalg.  Mer informasjon vil bli sendt ut i forbindelse med lotteriene 
 
Vi er klar over at mange merker at det er strammere økonomiske tider. Junkeren har 
etablerte solidaritetsordninger og muligheter til å støtte familier for å sikre at barn fortsatt 
skal kunne delta i klubbens aktiviteter.  Vi ser også på ordninger hvor aktivtetsavgiftene 
deles i flere innbetalinger. Fortsatt vil aktivitetsavgiften i Junkeren dekke en til tre treninger 
per uke for våre spiller, støtte til turneringer for fotballagene (kr 550,- per fotballspiller slik 
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at alle lag skal kunne delta på turneringer), kamptrøye, frikjøp av foreldretrenere, 
trenerutdanning for foreldre, kostnader for deltakelse i Landslagskolen og andre 
sonesamlinger i regi av kretsene. 

Selv om fjoråret ble krevende fortsetter klubbens drift som normalt.  Det legges frem et 
budsjett i balanse men det krever tett oppfølging og fortsatt fokus redusert kostnader og 
økte inntekter for å styrke klubbens økonomi. 

I IK Junkeren står vi sammen både i motgang og medgang, både fotballspillere, 
håndballspillere, trenere, foreldre, tillitsvalgte og ansatte. Vi er i dag en av de største 
allidrettslagene i Bodø og vår region. Aktivitetsnivået var høyt i hele 2022 og det fortsetter i 
2023. Vi har gledet oss over et historisk gode sportslige resultater. Nå må vi stå sammen og 
jobbe for klubbens beste.  

Husk våre verdier. RESPEKT, ARTIG og MÅLRETTET.   Heia Junkeren! 

På vegne av  

Hovedstyret IK Junkeren 

Hans Petter Horsgaard 

Styreleder 
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FOTBALL ÅRSBERETNING 
 
 
Fotball gruppa har i sesongen 2022 hatt aktivitet i årsklasse 7 år og opp til senior 3 divisjon. 
Seniorlaget vant sint 3. div avdeling og sikret dermed et historisk opprykk til Post Nord-ligaen 
for 2023.  
Det er drøyt 500 aktive barn, ungdom og voksne som trener og spiller fotball i Junkeren.  
I 2022 hadde man 49 lag i seriespill som etter beste evne styres av ca. 80 trenere og 
oppmenn, Sportslig utvalg og et Fotballutvalg som gjør at aktiviteten kan opprettholdes slik 
den er i dag. 
 
Styret: 
Leder: Anders Larsen 
Rekruteringsansvarlig: Kent Muller 
Medlem: John -Christian Andreassen 
Medlem: David Mkrtchyan 
Arrangementsansvarlig: Ida Vading 
 
I 2022 har det vært jobbet videre med organisering og oppgavefordeling innad i gruppa. 
Dette ut fra at arbeidsmengden er stor på enkeltpersoner og det er ønsker med en jevnere 
fordeling og struktur. Fotballgruppa byttet Leder i slutten av Mai.  
 
Sportslig utvalg 
Har bestått av: Patrick, Fredrik, Imurana. 
 
Kurs og utvikling 
Grasrottrener Kurs og dommerkurs. Det bemerkes at trener for G2013 og J2011 Tom Holen, 
gjennomførte UEFA B-lisens utdanning i 2022. 
 
Cup/Arrangement 
Alle lag i barne- og ungdomsfotballen mottar turneringsstøtte á kr. 550 per spiller. 
Alle lag bestemmer selv hvilke turneringer de ønsker å delta på og håndterer selv påmelding 
og betaling. Mange lag fra Junkeren deltar på de fleste turneringene i nærområdet. Noen lag 
deltar også på Kippermoen, Piteå Summer Games og lignende turneringer utenfor Salten. 
 
PowerOffice Cup ble for aller første gang gjennomført i 2022. Totalt deltok 162 lag fordelt på 
19 klasser. Arrangementet ble en stor suksess og markedsavdelingen i PowerOffice var svært 
fornøyd med gjennomføringen av arrangementet. 
 
Seniorlaget kom til 2. runde i cupen der de fikk besøk av daværende serieleder i Eliteserien, 
Lillestrøm SK. Det ble et flott arrangement med drøyt 700 tilskuere. Foruten en god sportslig 
prestasjon og jevn kamp, var det mest gledelige at så mange barn kom på kamp. Kampen ble 
på mange måter fødselen til supporterklubben «Den blå horde» som i all hovedsak består av 
klubbens barne- og ungdomsspillere. Selve kampen startet på strålende vis med nydelig 
scoring av Sidad Chooly, men endte dessverre til slutt med 1-2 tap. 
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Sponsorer 
Nobl har trukket seg som sponsor. Jobbes med å skaffe nye sponsorer. 
 
 
Dommersituasjon 
Klubben har noen få klubbdommere.  
Børge var dommeransvarlig. Men avsluttet det. 
Vi har ingen dommeransvarlig. Dette må på plass i 2023 
 
Arrangement og dugnader  
Poweroffice cup.  
Sokkesalg. 
Billotteri 
Spondspleis 
Kronekampen 
 
Spillere 
Manglet sportslig utvalg store deler av sesongen.  
46 registrerte overganger ut fra Junkeren  
49 registrerte overganger inn til Junkeren 
Overganger til/fra Futsal er ikke medregnet. 
A-Laget har 1 spiller på proffkontrakt 
 
Kommunikasjon 
Mye av kommunikasjon går via ClubSpond, sosiale-media samt e-post. 
 
Spond 
Brukes til trening, kommunikasjon og avgifter til klubben. 
 
Facebook grupper 
Lagene har egne Facebooksider hvor de kommuniserer og legger ut informasjon. 
 
Ansatte trenere 
3. Divisjon Fotball: Joachim Kildal 
Trener ungdomsavdelingen/akademi: Jose Isidoro (fram til sommeren 2022) 
Trener akademi og U21: Manuel Jesus Ortiz Toribio (fram til sommeren 2022) 
Trener akademi/fysisk trener: Tamara Carrillo Marquez (fram til sommeren 2022) 
Trener U21: Andreas Langfjell (avsluttet 31.12.22) 
 
 
Materialforvalter: 
Tom Holen (barn og ungdom) 
Thomas Amundsen (A-lag) 
 
Arrangement A-lag 
Magne Totland (A-lag) 
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Trond Wiggo Anderssen (speaker A-lag) 
 
 
 
 
Virksomhetens formål 
Som klubb skal vi jobbe for å: 
 

• Være den beste frivillige organisasjonen i Bodø som tilbyr aktiviteter innen barne- og 
ungdomsidrett, for både jenter og gutter. 

• Gi bydelens barn og unge tilbud om organisert idrett tilpasset den enkeltes alder, 
utvikling og ambisjoner. 

• Bidra til et trygt og positivt oppvekstmiljø, med en tydelig sosial profil. 

• Bidra til at flest mulig skal finne glede, trivsel og utfordringer til å fortsette med idrett 
og trening inn i voksen alder. 

• Innenfor tilgjengelige rammer gi et tilbud til de som ønsker å nå så langt som mulig. 
 
 

 

 

Årsresultat  

Senior:  

 2022 Budsjett 2023 

Budsjett 2022 12.303  

Driftsinntekter  1.734.442 2.362.329 

Driftskostnader  -1.936.574 -2.333.031 

Finansposter 0 0 

Resultat -202.132 29.298 

 

 

Barn og unge: 

 2022 Budsjett 2023 

Budsjett 2022 4.178  

Driftsinntekter  2.346.525 2.775.000 

Driftskostnader -2.954.565 -2.616.195 

Finansposter -1.766 0 

Resultat -609.807 158.805 

 

Samlet underskudd for fotballavdelingen lyder på kroner 811.939 for 2022. Det negative 
resultatet er sammensatt. For avdeling senior skyldes det primært at man ikke fikk inn 
tilstrekkelig med aktivitetsavgifter for U21 som for året spilte i 4. divisjon. 
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For barne- og ungdomsavdelingen skyldes det først og fremst økte priser på hall- og 
baneleie, samt en økning i antall tildelte treningstimer, en økning man ikke tok høyde for i 
budsjett for 2022. I tillegg ble inntektene fra billotteriet, salgsdugnad, aktivitetsavgift og 
arrangement lavere enn forventet. 
 
Budsjettet for 2023 legger i all hovedsak opp til sikre inntekter og utgifter. Det er dog noen 
usikre momenter det er verdt å legge merke til. Det budsjetteres med spillersalg for A-laget 
og en betydelig andel loddsalg for barne- og ungdomsavdelingen. Nevnte poster må følges 
opp av styret, og nødvendige tiltak må fortløpende vurderes. 
 
Antall ansatte trenere er redusert fra 6 til 3. Totalt utgjør dette en reduksjon på drøyt 2 
heltidsstillinger. 
 
Samlet budsjetterer fotballgruppen med overskudd på kr. 188.103 for 2023. 
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HÅNDBALL ÅRSBERETNING 
 
Tillitsvalgte 2022 
Morten Tjønndal, Leder 
Odd Harald Schjetne, Sportslig leder 
Tony Karlsen, serieoppsett og terminlister 
Børge Einvik, Dommeransvarlig 
Malin Home Bjørnstad, Dugnad/ arrangement 
Ken Thomas Spjelkavik, Materialforvalter 
Espen Strøm, Materialforvalter 
Hege Skåren Johansen, Styremedlem 
Tor Skaugerud, Styremedlem 
 
Ansatte trenere:  

Lovis Tønnies: Trener A-lag håndball (Samarbeid med NTG) 
Henrik Tandberg: Trener A-lag håndball, Rekrutt/ J20 (Samarbeid med NTG) 
Erik Nordskag: Trener Rekrutt/ J20, J16 
I tillegg har a-lags spillerne Vilde Evensen og Elise Kelley bidratt som trenere i J15 gruppen. 
 
Organisasjon: 

I 2022 har det vært jobbet med å etablere en organisasjonsplan for håndball, med tydelige 
rollebeskrivelser for både topphåndball og barne- og ungdomshåndball. Hensikten er å 
fordele oppgavene på flere tillitsvalgte slik at hver rolle har en overkommelig mengde arbeid 
i en hektisk hverdag. Det er fortsatt behov for flere ildsjeler som kan tenke seg til å bidra til 
at vi har en aktiv og god håndballgruppe i Junkeren. Ta kontakt med styret hvis du ønsker å 
bidra. 
 
Lag 

I sesongen 2022/23 deltar Junkeren med 15 lag i seriespill fra de yngste i Jenter 10 til kvinner 
senior i 1.div. De under 10 år deltar i turneringshelger gjennom sesongen. 
I tillegg har klubben deltatt i NM junior, NM senior og NM Veteran 33 og Veteran 40. Lagene 
fordeler seg på 11 treningsgrupper.  
J14 (2008) mistet mange spillere gjennom Covid og hadde i fjor høst ikke lenger nok spillere 
til å ha et eget lag. De gjenværende spillerne meldte overgang til BHK sitt 2008 lag, hvor de 
ble godt mottatt. 
Til sammen deltar i underkant av 200 spillere i håndballaktivitet i Junkeren. 
 
Sport 
 
Klubben har sportslig suksess. A-laget til Junkeren vant i fjor sin 2.div avdeling og rykket opp 
til 1.divisjon. Juniorlaget (J20) vant Nord-Norsk 3.divisjon og kvalifiserte seg til spill i 
2.divisjon. Det er mer enn 20 år siden klubben var på samme nivå med A-laget, og aldri før 
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har klubben hatt to lag i nasjonale serier på seniornivå. Denne sesongen har A-laget sikret 
plassen i 1.divisjon, mens juniorene ligger utsatt til før avslutningen i 2.divisjon. 
J16 og J20 har deltatt i regionserie mot de beste lagene i Region Nord, samt lokale serier. Og 
J16 skal spille N-Norsk mesterskap i april. Hverken J16 eller J18 klarte å kvalifisere seg til 
nasjonale serier denne sesongen. 
 
Samarbeid NTG Bodø 
 
Junkeren har også denne sesongen et samarbeid med NTG, hvor NTG leier vår hovedtrener 
40%. I tillegg har Junkeren engasjert ytterligere en håndballtrener i samarbeid med NTG, 
som også har ansvar for å følge opp andre klubber i Nordland på vegne av Junkeren. 
 
 

Årsresultat  

Damelag:  

 2022 Budsjett 2023 

Budsjett 2022 -540.684  

Driftsinntekter  1.110.123 1.885.229 

Driftskostnader  -1.783.642 -1.867.525 

Finansposter -1.138 0 

Resultat -674.657 17.704 

 

 

Barn og unge: 

 2022 Budsjett 2023 

Budsjett 2022 15.719  

Driftsinntekter  903.809 1.174.677 

Driftskostnader -1.331.959 -1.105.099 

Finansposter 0 0 

Resultat -428.150 69.579 

 

Samlet underskudd for håndballavdelingen lyder på kroner 1.102.807 for 2022. Det negative 
resultatet skyldes primært økte kostnader knyttet til reise og lokalleie ved arrangement. 
 
For barne- og ungdomsavdelingen er det negative resultatet sammensatt. Inntekter fra 
kantinesalg, aktivitetsavgift, billotteriet og salgsdugnad ble lavere enn forventet. I tillegg til 
økte utgifter til dommere, forbund, halleie, samt manglende innbetalinger av reisetilskudd i 
forbindelse med reisestøtte. 
 
Budsjettet for barne- og ungdomsavdelingen 2023 legger i all hovedsak opp til sikre 
inntekter og utgifter. Det er dog et usikkert moment hva angår inntekt fra loddsalg som må 
følges opp av styret, og nødvendige tiltak må fortløpende vurderes. 
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Budsjettet for damelaget 2023 har usikre inntekter som må følges kontinuerlig opp av styret. 
I 2022 vedtok årsmøte at hovedstyret skulle dekke videre satsning for damehåndballen i 
Nord-Norge med inntil kroner 540.684. Som forutsetning for tildelingen skulle et 
topphåndballutvalg opprettes og jobbe for å øke sponsorinntekter, og derav minimere 
bruken av hovedstyrets midler. Dessverre ble det ikke hentet inn tilstrekkelig med 
sponsormidler. Det betyr i all hovedsak at hovedstyrets oppsparte midler er brukt opp.  
For å opprettholde videre satsning på damehåndball i Junkeren på et minimumsnivå, må 
inntektene økes markant. 
 
De usikre budsjetterte inntektene er i all hovedsak kamprelaterte inntekter i form av økte 
billettinntekter og økte sponsorinntekter. Et forsikrende antall sponsoravtaler bør være på 
plass før sommerferien og må følges opp av styret, og nødvendige tiltak må fortløpende 
vurderes. 
 
Antall ansatte trenere blir i løpet av året redusert fra 2 til 0. Totalt utgjør dette en reduksjon 
på 1 heltidsstilling. 
 
Antall profesjonelle håndballspillere blir med effekt fra juni redusert fra 3 til 0. 
 
Samlet budsjetterer håndballgruppen med overskudd på kr. 87.283 for 2023. 
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ÅRSREGNSKAP 2022 
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INNKOMNE FORSLAG 
 

Forslag til årsmøte Forslagsstiller 
 

Styrets innstilling  

 
2. Endring av fordelingsnøkkel 

mellom fotball og håndball  
 
Bakgrunn: Det har i mange år vært en 
etablert praksis med 60-40 fordeling av 
klubbens inntekter mellom fotball og 
håndball basert på antall spillere i de 
respektive gruppene. Målet har alltid vært 
at fordelingen skal reflektere de reelle 
forhold, og at gruppene skal være 
selvfinansierende, men utviklingen i 
medlemstallene har ikke blitt reflekter i 
fordelingsnøkkelen. Fotball har siden 2017 
hatt godt over 60% av spillerne og 
utviklingen i gruppene er nå slik at det er 
over 70% fotballspillere. Dette utgjør 
dermed en betydelig subsidiering av 
håndballgruppa fra fotball. Siden 
regnskapene ikke er gjort tilgjengelig før 
forslagsfristen blir det bare gjetting, men 
jeg antar at dette utgjør minst 200 000 
kroner i 2022 basert på tidligere tall. 
Fordelingsnøkkelen bør være fast post på 
programmet for årsmøtet i Junkeren og 
fastsettes hvert år med tall basert på 
medlemsregisteret i forbindelse med 
utsending av årsmøtepapirene.  
 
Forslag Fordelingsnøkkel for fordeling av 
midler i IK Junkeren endres til 70-30 til 
henholdsvis fotball og håndball.  
 
 

 

 
Martin 
Grønnslett 

 
Redegjørelse: 
Styret er ikke enig i 
forslagsstillers fremstilling. 
Mange av klubbens inntekter 
er ikke mulig å fordele i 
forhold til antall medlemmer. 
Da det ikke er en naturlig 
sammenheng mellom 
medlemmer og grunnlaget for 
inntektene. Vurdering av 
hvordan grasrotandeler, mva-
kompensasjon. LAM-midler og 
sponsorinntekter skal fordeles 
må gjøres skjønnsmessig for å 
fremme klubbens 
målsettinger. 
 
Flere av klubbens inntekter er 
også uavhengig av antall 
spillere i  
de respektive idrettene.  I 
tillegg spiller mange av våre 
medlemmer både fotball og 
håndball.  Aktivitetsavgiftene 
går i dag til den respektive 
idrett og gruppe.  
 
Styret vil dog se nærmere på 
fordelingsnøkkelen men finner 
det uansvarlig uten utredning 
å vedta en omfordeling på 
dette årsmøtet.  
 
Innstilling til årsmøtet 
Styret anbefaler årsmøtet å 
ikke vedta forslaget.  Styret vil 
legge frem en ny vurdering til 
neste årsmøte.  
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2. Nedleggelse av håndball senior  
 
Bakgrunn:  
Håndball senior har over lengre tid drevet 
over evne og gitt klubben betydelige 
økonomiske problemer. Siden regnskapet 
ikke er gjort tilgjengelig på 
forslagstidspunktet baseres forslaget på 
tidligere årsregnskap, budsjett 2022 og 
ryktene som svirrer om den økonomiske 
tilstanden til klubben. Håndball gikk samlet 
med underskudd på nesten 500 000 i 2021, 
og håndball senior fikk budsjettere med 
540 000 kroner i minus for 2022. Allerede 
her burde prosjektet vært stoppet, men de 
fikk drive videre og skal vistnok ha drevet 
med enda større underskudd enn det 
budsjetterte. Håndball mottar i tillegg 
«subsidier» fra fotballgruppen (se forslag 
1) som bør rettes opp, og dermed vil den 
økonomiske situasjonen ytterligere 
forverres. Håndball senior har også i flere 
år belastet håndball BU, noe som har blitt 
påpekt i årsmøter tidligere. Jeg er usikker 
på status på dette siden regnskap ikke er 
gjort tilgjengelig, men hvis det er tilfellet er 
det ytterligere argument. Samlet sett ser 
tallene for håndballgruppa særdeles dårlig 
ut, for de siste årene. Mye av dette skyldes 
håndball senior som har over 1,1 millioner i 
underskudd på de siste 5 årene. En 
konsekvens av forslaget er at håndball barn 
og ungdom vil bedre sin økonomi 
betraktelig og kunne sikre en mer forsvarlig 
drift. Fordelingsnøkkel vil måtte justeres i 
henhold til nye medlemstall, men at BU vil 
tilføres mer midler enn de gjør i dag er 
utvilsomt. En eventuell utskillelse av 
håndball senior til ny klubb eller overføring 
av lisens til annen håndballklubb bør 
vurderes hvis det er praktisk mulig uten 
ytterligere kostnader for klubben  
 
Forslag:  

Håndball senior legges ned 

 
Martin 
Grønslett 

 
Redegjørelse: 
 
Styret er ikke enig i 
forslagsstillers fremstilling av 
klubbens økonomi. 
 
Årsmøtet 2022 vedtok et 
budsjett med underskudd for å 
legge til rette for en videre 
satsning på håndball.  Flere 
omstendigheter knyttet til 
Prisstigning, økte 
reisekostnader, 
dommerutgifter, leie av haller 
og baner bidro til et større 
underskudd enn budsjettert.  
 
 
Klubbens ambisjoner om å ha 
et Seniorlag damer i 1. divisjon 
håndball har vært vedtatt på 
flere årsmøter gjennom vår 
klubbhåndbok og 
virksomhetsplan.  
 
De samme ambisjonen har 
klubben hatt for Senior herrer 
fotball. I 2022 nådde man 
begge ambisjonene.  
 
Utgangspunktet for klubben er 
at tilbudet til breddeidretten 
skal finansieres med egne 
midler.  At klubben har gode 
sportslige resultater kommer 
også bredden til gode i form av 
tilgang på kompetanse og 
synliggjøring av 
utviklingsmuligheter i klubben.   
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Innstilling til årsmøtet 
Styret anbefaler årsmøtet å 
ikke støtte forslaget. Før man 
fatter vedtak om å legge ned 
aktivitet i klubben må det 
gjøres en grundig vurdering av 
konsekvensen.  
 
Klubbens økonomi er 
krevende og det kan medføre 
at divisjonsspill i 1. divisjon 
ikke kan videreføres.  Styret vil 
utrede videre håndballsatsning 
og ta stilling til divisjonsspill 
innen 30. april 2023.   

   

Innspill til klubben via årsmøtet   

   

Anmodning 1 
Anmodning om å legge ned 
toppsatsning, alternativt klargjøre det 
økonomiske skille mellom seniornivå og 
barn/unge. Fordeling av inntekter etter 
føringer fra sponsorer.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anmodning 2 
Hva skal til for å skille økonomi mellom 
seniorer og barn/unge 
 
 
 

Foresatt uten 
forslagsrett 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Foresatt uten 
forslagsrett 
 
 
 
 

Styret tar til seg anmodningen 
og vil utrede hvordan det kan 
det økonomiske skille i 
klubben kan synliggjøres og 
forbedres. I dag går all 
aktivitetsavgift fra barn og 
unge til barn og unge. 
Dugnadsinntekter fordeles 
også til respektive gruppe og 
idrett.  
 
Felles inntekter til klubben 
som ikke er direkte relatert til 
grupper og idretter fordeles av 
hovedstyret.  
 
Styre vil legge frem en egen 
sak på nest årsmøte. 
 
 
Se over 
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Anmodning 3 
Etablerer flere faktureringsperioder for 
aktivitetsavgift. Avtalegiro/Autotrekk 
per måned 

Foresatt uten 
forslagsrett 
 

Styret vil utrede ulike 
faktureringsalternativ og 
hvilken effekt det har på 
likviditetsstyring i klubben. 
Styret ser at det kan være 
hensiktsmessig med flere 
innbetalingsløsninger.  
Endringer kan iverksettes av 
styret og behøver ikke 
behandles eller vedtas på 
årsmøtet.  
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MEDLEMSKONTINGENT 2024 
 

1) Medlemskontingent for aktive foreslås fortsatt til kr 600,-. 

2) Medlemskontingent for trenere og styremedlemmer foreslås å opprettholde på kr. 

100,- 

3) Årsmøte gir fullmakt til gruppestyrene å fastsette aktivitetsavgift for gruppens 

aktivitet. 
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BUDSJETT 2023 
 

 Avd 1 Avd 2 Avd 4 Avd 5 Avd 6 SUM IKJ 

Driftsinnt. 1.174.677 1.885.229 2.775.000 2.362.329 827.500 9.024.735 

Varekjøp -15.000 -20.000 -100.000 -16.800  -151.800 

Lønnskost. -152.675 -949.325 -765.445 -713.347 -585.250 -3.166.042 

Kostnader 
kamper, 
trening, 
adm 

-617.424 -430.000 -1.336.000 -863.384 -232.100 -3.478.908 

Reiseutgifte
r 

-75.500 -456.500  -708.500  -1.089.500 

Øvrige 
driftskost. 

-395.500 -11.700 -414.750 -31.000 -10.150 -863.100 

Driftskost. -1.105.099 -1.867.525 -2.616.195 -2.333.031 -827.500 -8.749.350 

Driftsres. 69.579 17.704 158.805 29.298 0 275.386 

 
Avd 1: Håndball barn og unge 
Avd 2: Håndball damer 
Avd 4: Fotball barn og unge 
Avd 5: Fotball senior 
Avd 5: Hovedstyret 
 

Kommentarer til budsjettet 
 
Budsjetterte inntekter er i stor grad basert på konkrete sponsoravtaler, medlemsmasse, 
samt et forventet nivå på andre kjente tilskudd som eksempelvis grasrotandel, mva-
kompensasjon, LAM, bingo, etc. 
 
Det er likevel viktig å bemerke at klubbens økonomiske situasjon er anstrengt og at styret 
må ha kontinuerlig oppfølgning av klubbens økonomiske situasjon, og nødvendige tiltak 
fortløpende må vurderes. Les kommentarer for avdelingsbudsjettene. 
 
Klubben benytter autorisert revisor både i revidering av regnskapet og for attestering av 
mva-kompensasjon.  
 
Regnskapshuset Nord-Norge AS fører regnskapet for Junkeren IK og klubbens administrasjon 
benytter regnskapssystemet Poweroffice Go. 
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VALG AV TILLITSVERV 
 
Valg av styre og kontrollkomite for 2023  
 
Valgkomiteen i IK Junkeren har bestått av: 
Frank Lauritz Jensen (leder) og Christine Bøckmann-Wilson  
 
VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL STYRET ER SOM FØLGER: 
 

Hovedstyre  

Styreleder Hans Petter Horsgaard (gjenvalg) 

Nestleder Camilla Arntzen Rizzo  

Kasserer Børge Bøyum (gjenvalg) 

Styremedlem fotball Anders Larsen 

Styremedlem håndball Morten Tjønndal 

Styremedlem André Sinius Johnsen (ikke på valg) 

Styremedlem Jarle Neef (ikke på valg) 

Første varamedlem Britt-Marie Vikhals Johansen (gjenvalg) 

Andre varamedlem Alice Sivertsen 

  

STYRETS INNSTILLING TIL STATSAUTORISERT REVISOR 

  

Revisor Arve Willumsen, EY, Bodø 

 

VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL KONTROLLKOMITE: 
 

Kontrollkomité  

Leder Bjørn Storli (gjenvalg) 

Medlem Espen Pedersen (gjenvalg) 

Medlem Kate Håland (ikke på valg) 

 
 
STYRETS INNSTILLING TIL VALGKOMITE: 
 

Valgkomité  

Leder Frank Lauritz Jensen (leder) 

Medlem Christine Bøckmann-Wilson 

Medlem  
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NOTATER  
 

 
 
 


